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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Fontos-e a körmendi mentőszolgálat működési feltételeinek biztosítása?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Székely Tamás Egészségügyi
Miniszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügyi ellátórendszer fejlesztésér ől szóló törvény rendelkezései szerint a z
Egészségügyi Regionális Tanács a körmendi kórháznak 2007-t ő l területi kórház besorolást
adott. A kórház jelentősége a kistérségben és a környező települések szempontjából i s
egyértelmű , hiszen a Körmenden és a környéken él ő több ezer lakó kórházi ellátása
valósulhat meg Körmenden . A sokszor életmentő ellátáshoz való jutás csak Mentők általi
gyors beszállítás által valósulhat meg, ezért a korszer ű és modernül felszerelt mentőállomás
elődleges lesz a feladat megvalósításához . A körmendi Mentőállomás épülete több évtizede
épült, állapota leromlott felújításra szorul . A felújításhoz, korszer űsítéshez 20 millió Ft-ra
lenne szükség, mely egy modern és korszerű mentőállomás megvalósítását tenné lehetővé a
szolgáltatás ellátása érdekében . E tárgyban beadott költségvetési módosító javaslatoma t
elutasították.

Kérem, válaszoljon !

• Fontos-e az Önök számára a körmendi mentőszolgálat működési feltételeinek
biztosítása?

• Milyen megoldást kínál a Miniszter Úr a térségben él ők kórházba jutásának tovább i
zökkenőmentes biztosítása érdekében?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.

Bebes István
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